
Zápis z jednání AS FI dne 9. 12. 2022

konaného prezenční formou

Přítomní členové senátu (9/12)

Vlastislav Dohnal, Michal Kozubek, Tomáš Pitner, Vojtěch Řehák, Jan Strejček, David Šafránek,
Ivana Černá
Martin Macák, Jakub Balabán

Omluvení

Veronika Burgerová, David Rozehnal, Barbora Kozlíková, Jiří Zlatuška – děkan FI, Lenka
Bartošková – tajemnice FI, Aleš Horák - garant programu Digital Linguistics

Hosté

Simona Davidová, Pavel Matula, Petr Švenda

Senát je usnášeníschopný. 9/12

Program - podklady:
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2022/podklady_pro_zasedani_2022-12-09/

Program:

1/ podmínky pro přijímání studentů do programu Digital Linguistics

2/ podmínky pro přijímání studentů do navazujících programů v angličtině

3/ návrh zástupce v Komisi pro stravovací politiku z řad studentů FI

4/ různé

Program byl jednomyslně schválen všemi přítomnými senátory.

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2022/podklady_pro_zasedani_2022-12-09/


1/ Podmínky pro přijímání studentů do programu Digital Linguistics

Proděkan Matula stručné představil tento nový studijní program, garantem je doc. Horák.
Kritéria přijímání vycházejí ze společného jednání mezi 3 univerzitami. Počítá se s přijetím do
10 studentů. Podrobnosti viz:

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2022/podklady_pro_zasedani_2022-12-09/kriteria_DL_pro_se
nat.pdf

Usnesení: Akademický senát FI souhlasí s navrženým zněním podmínek pro přijímání studentů
do společného magisterského programu (Joint Master Degree Programme) Digitální lingvistika.

Hlasování:  pro 9, proti 0, zdržel se 0

2/ Podmínky pro přijímání studentů do navazujících programů v angličtině

Proděkan Matula představil podmínky a změnu v rozšíření možnosti, jak prokázat dostatečnou
znalost AJ.

Usnesení: Akademický senát FI souhlasí s navrženým zněním podmínek pro přijímání studentů
do navazujících programů akreditovaných v angličtině.

Hlasování:  pro 9, proti 0, zdržel se 0

3/ Návrh zástupce v Komisi pro stravovací politiku z řad studentů FI

SK AS FI navrhuje Jakuba Balabána, učo 485053. Doplnil by tak místo uvolněně Dominikou
Krejčí.

Usnesení: Akademický senát FI navrhuje Jakuba Balabána, učo 485053, na člena Komise pro
stravovací politiku.

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0

4/ různé

Jakub Balabán informoval Senát o důvodech pořízení zařízení Filtermac.

prof. Černá: Firma Filtermac by se měla obrátit na vedení fakulty, není to v kompetenci Senátu.

doc. Matula: Paní tajemnice řeší tuto záležitost se správou budov od r. 2019. Vybudování

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2022/podklady_pro_zasedani_2022-12-09/kriteria_DL_pro_senat.pdf
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2022/podklady_pro_zasedani_2022-12-09/kriteria_DL_pro_senat.pdf


zázemí by fakultu stálo několik desítek tisíc Kč. Umístění ve vstupní hale z tech. důvodů není
možné. Bylo by možné v prostorách u učeben D, po realizaci rekonstrukce by se dalo o
umístění uvažovat. Ideálně vyřešit v rámci rekonstrukce.

Senát bere tuto záležitost na vědomí.

Zapsala: Jana Baná

Schválil: Vlastislav Dohnal


